

KVM switches · DVI ·

DVIMUX4-DL **DVIMUX4-DL**

The KVM switch DVIMUX4-DL lets you operate up to four computers with DualLink DVI and/or VGA via one workplace.

Switching between computers is done either via the push buttons on the front panel, configurable key combinations or a serial device.

VIDEO

- EDID data utilization from the workplace monitor
- Resolution (input and output side) up to
 - 2560 × 1600 @ 60 Hz
 - 1920 × 1440 @ 75 Hz

SIGNALS

- Stereo audio signals
- USB 2.0 with full speed, all USB classes
- R variant: Transparent RS232 (max. 115.200 bps)

DEVICE

- Access to standard interfaces of the computer, with no software installation required
- Internal power pack for main power supply
- MultiChannel variants (MC): Modules for multi-monitor workplaces with multi-channel video

SYSTEM UPDATE

- Flash upgrade via the device

OPERATION FEATURES

- Ready for operation out of the box, no additional configuration required
- Permanent keyboard/mouse emulation ensures a stable system

**EXPANSIONS –
CONTROL OPTIONS**

- With the OperatorPanel, you can switch your KVM switch comfortably from your desk by pressing a button. Now you can install the switch anywhere to save space.

DVIMUX4-DL

Der KVM-Switch DVIMUX4-DL ermöglicht die Bedienung von bis zu vier Rechnern mit DualLink-DVI und/oder VGA über einen Arbeitsplatz.

Die Umschaltung zwischen den Rechnern erfolgt wahlweise über die Taster an der Frontseite des KVM-Switches, über konfigurierbare Tastenkombinationen an der Tastatur oder über ein serielles Gerät.

VIDEO

- Nutzung der EDID-Daten des Arbeitsplatzmonitors
- Auflösung ein- und ausgangsseitig bis
 - 2560 × 1600 @ 60 Hz
 - 1920 × 1440 @ 75 Hz

SIGNALE

- Stereo-Audiosignale
- USB 2.0 mit Full Speed, alle USB-Klassen
- R-Variante: transparentes RS232 (max. 115.200 bps)

GERÄT

- Zugriff auf Standard-Schnittstellen des Rechners, keine Software-Installation erforderlich
- internes Netzteil zur Hauptstromversorgung
- MultiChannel-Varianten (MC): Module für Multimonitor-Arbeitsplätze mit Mehrkanal-Video

SYSTEMUPDATE

- Aktualisierung durch Flash-Upgrade am Gerät

BEDIENFEATURES

- Betriebsbereit ab Werk, keine zusätzliche Konfiguration erforderlich
- Permanente Keyboard-/Mausemulation gewährleistet ein stabiles System

**ERWEITERUNGEN –
STEUERUNGSMÖGLICHKEITEN**

- Mit dem OperatorPanel schalten Sie Ihren KVM-Switch einfach per Tastendruck von Ihrem Arbeitsplatz aus um, ohne den Switch selbst dort zu platzieren. Dies bietet Ihnen die Möglichkeit, den KVM-Switch möglichst platzsparend zu verbauen.

DVIMUX4-DL

SCOPE OF THE GUARANTEE

- A 3-year, free of charge product guarantee
- For an additional fee guarantee extension/ guarantee renewal possible.
- Further information on the scope of the guarantee can be found in the guarantee agreement.

GARANTIEUMFANG

- 3-jährige kostenlose Produkt-Garantie
- Garantieerweiterung/Garantieverlängerung gegen Aufpreis möglich.
- Weitere Informationen zum Garantieumfang finden Sie in der Garantievereinbarung.